
VÁŽENÍ SPOLUOBČANÉ,  

čas je neúprosný, a tak jsme společně doputovali                      
do konce dalšího roku. Vždy si rekapitulujeme, jaký že 
ten právě končící rok byl – ať už v osobní rovině, nebo                        
z pohledu společenských událostí. 

Letošní rok byl rokem voleb do zastupitelstev obcí.                    
I v našem zastupitelstvu tak máme nové tváře. 
Začínajícím členům zastupitelstva bych chtěl 
poděkovat již za to, že měli v době celostátně 
klesajícího zájmu o kandidaturu v komunálních 
volbách, jak se říká „vůbec odvahu do toho jít“. 
Zároveň jim chci popřát, aby jejich působení v místní 
samosprávě bylo přínosem nejen pro obec, ale                                 
i dobrou životní zkušeností pro ně samotné, aby se jim podařilo naplnit to, s čím do tohoto 
rozhodnutí šli. Sám za sebe mohu slíbit, že jim rád předám své zkušenosti získané v předešlých 
volebních obdobích.  

Bývalým členům zastupitelstva, kteří se rozhodli již nekandidovat, při této příležitosti ještě jednou 
děkuji za dosavadní spolupráci a práci, kterou pro obec  vykonali. 

Ohlédnu-li se zpět nejen za tímto rokem, ale za celým uplynulým volebním obdobím, musím 
konstatovat, že se podařilo splnit většinu naplánovaných aktivit obsažených v Místním programu 
rozvoje naší obce pro minulé období. O nejvýznamnějších investicích jsme již psali v předešlých 
zpravodajích, a tak zde nebudu opakovaně všechny akce připomínat. 

Některé věci však nemají volební hranice, a proto se v nich musí a bude plynule pokračovat. Na mysli 
mám momentálně především opravu havarijního stavu zdí podzámeckých teras. I z tohoto důvodu 
musela být odložena rekonstrukce povrchů cesty u školy, snad jen na příští rok. 

Dále budeme pokračovat v  přípravách výstavby obytné zóny Na komíně. V současné době je 
dokončováno výběrové řízení na dodavatele a zhotovitele výměny svítidel veřejného osvětlení. 
Výměna  bude provedena v příštím roce mimo jiné i z důvodu očekávané úspory nákladů na provoz 
veřejného osvětlení. 

Není však mým záměrem v tomto úvodníku vyjmenovávat všechny pracovní záležitosti, které nás 
trápí a které nás v následujících čtyřech letech čekají. O tom současní zastupitelé budou teprve 
rozhodovat. 

Konec roku je především časem adventním, časem zklidnění, odpočinku a radosti. Každý má jistě 
své zvyklosti a naplňuje si tento čas po svém. Na jiném místě najdete také informace o tom, kde se 
můžeme v tomto období sejít, a prožít tak alespoň krátký čas společně. Nezapomínejme ani na ty, 
kteří třeba nikoho nemají, a tak mohou využít těchto pozvání a přijít mezi ostatní. Přeji vám všem 
klidné a šťastné vánoční svátky a mnoho sil do dalšího nadcházejícího roku. 

 

       Karel Petráň 

 

 


